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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cym oœwiadczeniem senatorskim.
W imieniu wyborców, którzy zg³aszaj¹ siê do mego biura senatorskiego, pragnê zapytaæ o zasadnoœæ

stosowania tak zwanego prognozowanego poboru energii elektrycznej i gazu. Od niedawna bowiem ra-
chunki za powy¿sze media p³aci siê na zasadzie prognozy. Prowadzi to czêsto do zawy¿ania przez do-
stawców wysokoœci faktur w stosunku do rzeczywiœcie pobranej energii czy gazu, by po up³ywie
odpowiedniego czasu zwróciæ nadwy¿kê pobieraj¹cym.

Mo¿na spotkaæ siê równie¿ ze zjawiskiem niezrozumienia takich zasad pobierania p³atnoœci, zw³asz-
cza przez osoby w podesz³ym wieku. Grupa ta, jak wynika ze zg³aszanych uwag, chcia³aby p³aciæ za do-
starczane media na dotychczasowych zasadach.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê o podanie mi podstawy zasadnoœci stosowania poboru prognozowa-
nego. Chcia³bym równie¿ wiedzieæ, czy mo¿liwe by³oby rozliczanie siê przez czêœæ odbiorców na wczeœ-
niejszych zasadach, to znaczy, na bie¿¹co za rzeczywiœcie zu¿yt¹ energiê elektryczn¹ i gaz.

Liczê na pozytywne ustosunkowanie siê do mego oœwiadczenia. Proszê o przes³anie odpowiedzi na
nie na adres mego biura senatorskiego w Mielcu.

Z powa¿aniem
W³adys³aw Ortyl




